
Olvasónk az M0-son lőtte pénteken ezeket a képeket. "Sajnos a szállított autóban alvó pasas 

nehezen látszik, de az még nehezebben kivehető, hogy be volt-e csatolva" - írta olvasónk. 
 

Tény, hogy a tréleren szállított autóban alvás egy új szint. Eddig csak az volt a jellemző, hogy annyi 

autót kötöttek a szállító jármű után, amennyit csak tudtak,fittyet hányva a biztonságra. 

Persze akadt olyan buherakirály, aki nem a szállított autó mennyisége, hanem a szállító 

autó minősége miatt került be a hazai és a román hírekbe.  
 

https://index.hu/mindekozben/poszt/2019/05/10/autok/
https://index.hu/kulfold/2019/04/17/ugyes_trukkel_vitte_at_a_hataron_a_roman_sofor_a_roncskisbuszt/

